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ZAPISNIK 
  

s 5. sjednice Upravnog i Nadzornog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 
održane 1. prosinca 2021. u 18:00 sati, virtualno putem Zoom aplikacije. 

 
 

  
Prisutni: Vesna Đuričić, Nikola Vikić-Topić, Petra Sviličić, Jadran Jurković, Mladen Rupčić, Ksenija 
Cindrić Kalin, Antun Marki i Ivan Ljuština 
 
Ispričan: Ivan Güttler 

 

Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika s četvrte sjednice UO 

2. Odluka o raspisivanju Skupštine 

3. Odluka o prihvaćanju novih članova u Društvo: Jakov Lozuk, Domagoj Dolički i Josip Meštrić 

4. Odluka o raspisivanju natječaja za glavnog urednika HMČ-a 

5. Razno  

 

Ad 1. Prihvaćanje zapisnika s četvrte sjednice UO 

Predsjednica Vesna Đuričić pitala je ima li dopuna na zapisnik s četvrte sjednice UO HMD-a koji je 
održan 12. studenog 2021. Nije ih bilo te je zapisnik prihvaćen jednoglasno od svih prisutnih na sjednici. 

 

Ad 2. Odluka o raspisivanju Skupštine 

Predsjednica Vesna Đuričić podsjeća da po zakonu sve udruge moraju održati Skupštinu u 12. mjesecu. 
Prijedlog je da se Skupština HMD-a održi virtualno, od 17. do 22. prosinca, putem elektroničke pošte. 
Na Skupštini bi se glasalo o prihvaćanju Plana rada HMD-a za 2022. i Financijskog plana za 2022. 
Jednoglasno je prihvaćeno da se virtualna  Skupština HMD-a održi od 17. do 22. prosinca 2021.  

 

Ad 3. Odluka o prihvaćanju novih članova u Društvo 

Tajnik Nikola Vikić-Topić pročitao je prijave i kratke životopise Jakova Lozuka, Domagoja Doličkog i 
Josipa Meštrića koji su poslali zahtjev za učlanjenjem u HMD. A. Marki je preporučio svakog od 
prijavljenih članova kao uzorite mlade studente i potencijalno nove snage HMD-a. Jednoglasno su od 
svih prisutnih na sjednici izabrani za nove članova Društva. 
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Ad. 4. Odluka o raspisivanju natječaja za glavnog urednika HMČ-a 

Predsjednica pita prisutne za mišljenje o raspisivanju natječaja za novog glavnog urednika HMČ-a. S 
tim povezano, razvila se rasprava može li se na virtualnu Skupštinu dodati i glasanje o prihvaćanju 
revidiranog Pravilnika o izdavačkoj djelatnosti. A. Marki, K. Cindrić Kalin, J. Jurković i M. Rupčić kažu 
da se slažu s time da se glasa i o prihvaćanju novog Pravilnika. J. Jurković ističe da bi se, unatoč tomu, 
trebao što prije raspisati natječaj za novog glavnog urednika HMČ-a. 

Predsjednica stavlja na glasanje prijedlog da se na glasački listić za Skupštinu doda i glasanje o 
prihvaćanju novog Pravilnika o glasačkoj djelatnosti. Petoro članova UO-a je glasalo za, dok je  
J. Jurković suzdržan. 

Predsjednica stavlja na glasanje prijedlog da se odmah raspiše natječaj za glavnog urednika HMČ-a. 
Jednoglasno je prihvaćen prijedlog. 

Ad 5. Razno 

Predsjednica V. Đuričić ističe da se promjena Statuta mora raditi na Skupštini koja će se održati uživo, 
dakle u svibnju iduće godine.  

K. Cindrić Kalin ponovno skreće pažnju da na internetskim stranicama HMD-a još uvijek nedostaju neki 
zapisnici i planovi rada HMD-a s početka godine. 

Predsjednica V. Đuričić podsjeća da je prihvaćen projekt HMD-a Primjena inovativnih tehnologija za 
odgovor na krizne situacije nastale pojavom ekstremnog vremena te da je sutradan svečano 
potpisivanje ugovora. Riječ je o projektu razvoja mreže novih tučomjera na sjevernom Jadranu. Rok za 
realizaciju projekta od 15 mjeseci počinje teći od dana potpisivanja ugovora. Obavještava prisutne da 
će imati radni sastanak s partnerima na projektu – udrugom EKO Kvarner. 

Antun Marki kaže da je razgovarao s Damjanom Jelićem, autorom projekta, te da bi, prema planu 
projekta, jedni Meteorološki izazovi trebali biti posvećeni projektu. Raspravlja se kako to tehnički izvesti 
s obzirom na to da se Meteorološki izazovi inače održavaju svakih godinu i pol. Zaključak je da se 
uvodna prezentacija projekta može izvesti već na sljedećim Meteorološkim izazovima 8 dok se jedni 
manji, izvanredni Meteorološki izazovi u trajanju od jedan dan mogu organizirati 2023. godine.  

J. Jurković je pokrenuo temu Male meteorološke radionice (MMR) i uključivanju buduće studentske 
sekcije HMD-a u njezin rad. A. Marki podsjeća da MMR ne djeluje više u okviru HMD-a. Prisutni članovi 
se slažu da bi voljeli povratak MMR u okvir HMD-a te da bi trebalo razgovarati s osnivačima MMR-a.  
A. Marki ističe da ima više zainteresiranih i kvalitetnih studenata na GFZ-u koji bi se mogli uključiti u rad 
MMR-a. 

Sastanak je završio u 19:05. 

 

Zapisničar:  Nikola Vikić-Topić            


